
 
 

NOTA DE PREMSA 
Gavà, 16 d’abril de 2007 

 
L’Ajuntament reclama que l’Aeroport informi 
prèviament dels canvis d’operativa 
 

Des del 6 d’abril i en moments puntuals, l’Aeroport ha utilitzat la tercera 
pista per a aterratges sense que s’hagi pogut informar a la ciutadania de 
l’augment de la contaminació acústica  
 
L'Ajuntament sol·licita als responsables de l’Aeroport que ofereixin informació precisa 

de qualsevol variació en l’operativa de pistes actualment pactada que suposi un 

augment de l’impacte acústic sobre Gavà. El govern municipal ha reiterat aquesta 

petició arran dels fets succeïts entre el 6 i el 16 d’abril. 

 

Segons ha explicat el comissionat d’Alcaldia en temes relacionats amb l’Aeroport, 

Manuel Maniega, “volem manifestar la disconformitat per no haver estat 
informats amb antel·lació dels canvis que hi ha hagut en l’operativa i que han 
suposat l’´ús de la tercera pista per als aterratges. No ho hem pogut comunicar a 
la ciutadania perquè la informació ha arribat a posteriori i sense els detalls 
necessaris”. 

 

L’Aeroport ha atribuït el canvi a la configuració est (la que ocasiona més contaminació 

acústica) a incidents, desperfectes en el paviment de la pista principal i a treballs de 

manteniment. Sobre els darrers arguments, Maniega afegeix que “són tasques 

suficientment ben gestionades com per estar programades amb certa antel·lació 
i, per tant, es pot incloure en aquesta gestió un circuit de comunicació adequat 
que permeti informar la ciutadania”. 

 

L’Ajuntament també ha lamentat que el telèfon d’Atenció I Informació Mediambiental 

de l’Aeroport de Barcelona no estigui operatius els caps de setmana I festius. 


